



Ignacio Alvarez Bio

Revised 9/1/2017

Ignacio Alvarez has been President and Chief Executive Officer of Popular, Inc. since July 1, 2017. He previously served as President and Chief Operating Officer from 2014 to 2017 and as Chief Legal Officer from 2010 to 2014.

Prior to joining Popular, Alvarez was one of the founding partners of Pietrantoni Mendez & Alvarez LLP, one of the leading law firms in Puerto Rico. Alvarez, who specialized in corporate and banking law, was key in the firm's success for 18 years.

Alvarez was born in Havana, Cuba in 1958. He obtained his bachelor's degree from Georgetown University, Magna Cum Laude, in 1980. He studied law at Harvard University, graduating Cum Laude in 1983. In that same year, he was admitted to practice law in the state of Florida and in the Commonwealth of Puerto Rico.

He was an Adjunct Professor and Lecturer at the University of Puerto Rico Law School from 1988 to 1992. He has been a member of the Board of Regents of Georgetown University since October 2008.

Alvarez is currently a member of the Board of Directors of Popular, Inc. and several of its subsidiaries, including Banco Popular de Puerto Rico and Banco Popular North America.

Ignacio Álvarez ha sido Presidente y Principal Oficial Ejecutivo de Popular, Inc. desde el 1 de julio de 2017. Anteriormente, fungió como Presidente y Principal Oficial de Operaciones desde el 2014 hasta el 2017 y como Principal Oficial Legal desde el 2010 hasta el 2014.

Previo a su llegada a Popular, Álvarez fue uno de los socios fundadores de Pietrantoni Méndez y Álvarez LLP, uno de los principales bufetes de abogados en Puerto Rico. Álvarez, quien se especializó en el derecho bancario y corporativo, fue una parte integral del éxito del bufete durante 18 años.

Álvarez nació en La Habana, Cuba en 1958. Obtuvo su bachillerato en Georgetown University, Magna Cum Laude, en el 1980. Estudió derecho en Harvard University, de la cual se graduó Cum Laude en el 1983. En ese mismo año, fue admitido a la práctica de derecho en el estado de la Florida y en el Estado Libre Asociado de Puerto Rico.

Entre 1988 y 1992 fue profesor adjunto y profesor de la Escuela de Derecho Universidad de Puerto Rico. Ha sido miembro de la Junta de Regentes de la Universidad de Georgetown desde octubre de 2008.

Álvarez actualmente es miembro de la Junta de Directores de Popular, Inc. y varias de sus subsidiarias, incluyendo Banco Popular de Puerto Rico y Banco Popular North America.